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We	zijn	in	september	2019	begonnen	met	het	nieuwe	seizoen.	Petra	Dooijeweerd	en	Matthijs	
Dubbelman	hebben	onze	jeugdcommissie	vanaf	dit	seizoen	versterkt.	Petra	heeft	als	lid	van	de	
jeugdcommissie	een	aantal	taken	opgepakt	die	wij	opnieuw	hebben	verdeeld.	Matthijs	is	een	zeer	
ervaren	volleyballer	die	dit	seizoen	als	ondersteuning	van	de	jeugdcommissie	een	aanspreekpunt	is	
voor	de	jeugdtrainers.	Hij	kan	zo	meedenken	over	het	beleid	van	positiespelen,	trainingsoefeningen	
etc..	We	heten	Petra	en	Matthijs	van	harte	welkom	en	zijn	erg	blij	met	hun	ondersteuning.	
	
De	teamindeling	heeft	in	het	begin	van	dit	seizoen	voor	veel	onrust	gezorgd,	ondanks	dat	we	alle	
veranderingen	van	tevoren	goed	hadden	overlegd	met	de	trainers.	Dit	heeft	ertoe	geleid	dat	er	aan	
het	begin	van	het	seizoen	helaas	veel	opzeggingen	kwamen.	Hierdoor	is	er	zelfs	1	team	bij	de	B-jeugd	
teruggetrokken	en	hebben	we	de	overige	spelers	samengevoegd	met	een	ander	B-team.		
Helaas	bleven	er	nog	veel	afmeldingen	komen	waardoor	er	nog	lang	veel	zorgen	bleven	bij	de		
C-jeugd.	Voor	volgend	seizoen	zijn	wij	daarom	genoodzaakt	om	hier	nog	zorgvuldiger	naar	te	kijken.	
We	doen	onze	uiterste	best	om	dit	zo	veel	mogelijk	te	voorkomen.	
	
Het	Sinterklaas	evenement	was	weer	een	groot	succes.	Alle	jeugdleden,	trainers	en	assistent	trainers	
hebben	een	chocolade	letter	gekregen	en	2	pieten	hebben	er	een	leuke	avond	van	gemaakt.	
	
Er	waren	2	najaarskampioenen:	de	MB1	en	MB3.	Uiteraard	zijn	deze	teams	in	het	zonnetje	gezet	met	
medailles	en	wat	lekkers	namens	de	vereniging.	
	
De	2e	helft	van	het	seizoen	zijn	de	teams	allemaal	weer	opnieuw	bekeken	en	ingedeeld	op	niveau.	
Een	aantal	teams	zijn	een	klasse	hoger	gaan	spelen.	Helaas	werden	we	half	maart	geconfronteerd	
met	het	Corona	virus	waardoor	we	de	trainingen	en	wedstrijden	per	direct	moesten	stoppen.	Helaas	
was	het	niet	meer	mogelijk	om	nog	tot	een	afronding	of	leuke	afsluiting	te	komen	aangezien	het	hele	
land	op	slot	ging	en	de	maatregelen	te	heftig	werden	om	nog	maar	iets	te	kunnen	organiseren.	
	
Nog	net	voor	het	Corona	virus	hadden	we	de	voorbereidingen	voor	het	nieuwe	seizoen	al	gepland	en	
konden	we	de	teamindeling	samen	met	de	trainers	weer	goed	aanpakken.	Alle	trainers	zijn	weer	
betrokken	geweest	bij	de	nieuwe	indelingen	van	de	CMV	en	ABC	jeugd.	Alle	spelers	zijn	persoonlijk	
benaderd	als	de	wensen	of	veranderingen	groot	of	anders	waren	dan	zij	hadden	aangegeven	in	de	
enquête.	Samen	met	de	leden	van	de	jeugdcommissie	hebben	we	daarna	ook	kritisch	gekeken	naar	
de	indeling	en	geprobeerd	de	mogelijke	teleurstellingen	bij	leden	zo	goed	mogelijk	in	beeld	te	
brengen.	Zo	hebben	we	volgens	ons	een	weloverwogen	keus	gemaakt	voor	de	nieuwe	teamindeling	
van	het	komende	seizoen.	
	
Leuke	feiten	n.a.v.	de	jaarlijkse	enquête	onder	de	jeugd:	

- We	hebben	een	score	van	70%	op	de	ingevulde	enquêtes.	
- We	scoren	gemiddeld	een	cijfer	8	voor	de	tevredenheid	van	de	teamindeling		
- We	scoren	gemiddeld	een	cijfer	8	voor	de	tevredenheid	over	de	trainingen	

	
Ivanka	Kramer	heeft	aangegeven	te	stoppen	als	voorzitster.	Wij	vinden	het	bijzonder	jammer	maar	
begrijpen	haar	keus.	We	willen	haar	enorm	bedanken	voor	haar	enthousiaste	inzet	van	de	afgelopen	
jaren	zowel	voor	de	jeugdcommissie	zelf	als	voor	de	volleyballende	jeugd	van	Jonas.	We	spreken	
haar	dit	jaar	zeker	nog	want	haar	taken	worden	langzaam	warm	overgedragen	aan	Matthijs	die	haar	
stokje	als	voorzitter	overneemt.	Succes	Matthijs,	als	voorzitter,	en	de	overgebleven	leden	zullen	je	
zeker	helpen	en	ondersteunen	om	deze	taak	goed	te	vervullen.	
	



Wij	hebben	als	jeugdcommissie	erg	genoten	van	het	helaas	te	korte	seizoen.	We	hopen	volgend	jaar	
weer	gezond	te	kunnen	starten	en	als	jeugdcommissie	gaan	wij	er	weer	net	zo	enthousiast	tegen	aan	
om	er	een	mooi	volleybaljaar	voor	de	jeugd	van	Jonas	van	te	maken.	
	
Namens	de	jeugdcommissie,	
Monique	Cornelisse	


